
To: 5.1.2e REE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Fri 4/3/2020 10:18:45 AM

Subject: FW: Panton/Auping/DSM

Received: Fri 4/3/2020 10:18:45 AM

Kun jij dit, voor zover niet al is gebeurd, oppakken?

Met
iki]

groet, namens

var:IESE© infin.
Verzonden: vrijdag 3 april 2020 08:47

aan:IEE) BEER rns.

Onderwerp: FW: Panton/Auping/DSM

Kennenjullie toch of niet, kan Fin nog iets betekenen?

Van: minfin nl>

Datum: vrijdag 03 apr. 2020 8:24 AM

Aan: minfin.nl>

Onderwerp: FW: Panton/Auping/DSM

mW..Ik kreeg dit van een kennis van me (die ooit zelf byy VWS werkte in de tijd dat wij de sectie VWS bemenste).
Wellicht bekend bij jullie op VWS.
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Zat zelfte denken aan invest.nl of de ROMs, maar ik weet niet of er ook bij eZK een clubje nadenkt over financiering van

bedrijven/stichtingen mn deze tijd voor deze hulpmiddelen.

Laat weten als jullie er iets mee kunnen of al doen.

Thanx

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Vou: IEKECN <n T=

Datum: 03 apr. 2020 6:56

Aan: ) minfin nl>

Onderwerp: Panton/Auping/DSM

De situatie zoals ik die je gister schetste is al weer behoorlijk veranderd. Wild West.... Dit is nu de vraag:

Geachte hee|

Hartelijk dank dat u bereid bent om mee te denken over het versnellen van de start van de productie van FFP2 mondmaskers.



212569

Om tegemoet te komen aan het urgente probleem van het tekort aan veilige mondmaskers (de FFP2 maskers) voor

zorgprofessionals, besloten Auping en Panton ism DSM gezamenlijk hun krachten te bundelen op het gebied van ontwikkeling van

medische hulpmiddelen en kwalitatief hoogwaarde productie. Er is een consortium opgericht van partijen met diverse expertises

die zonder winstoogmerk samenwerken om een tijdelijke oplossing (komende maanden) te bieden voor de tekorten. Landelijk
erkende experts op het gebied van selectie en het gebruik van dergelijke FFP2 maskers in ziekenhuizen maken ook deel uit van dit

consortium.

Op 1 april is ons schriftelijk aanbod van 27 maart in een telefonisch overleg met het LCH nader toegelicht. Vandaag, één dag later,

leerden we dat de urgentie in rap tempo ook om een andere reden groter wordt: de druk op de materialen én op de machines en

componenten die nodig zijn voor de productielijn wordt met de dag groter. Als gevolg daarvan wordt niet alleen de aanschafprijs

steeds hoger, cok de beschikbaarheid van onderdelen van de productielijn komt serieus in het geding. Er is geen tijd meer te

verliezen om de realisatie van mondkapjes op een Nederlandse productielijn door het genoemde consortium in samenwerking met

Duflex te realiseren.

Vanwege deze urgentie is ons oorspronkelijke aanbod niet meer opportuun. Wij zien nu nog maar één mogelijkheid om productie

van de hoogst noodzakelijke mondkapjes door het consortium te realiseren:

* Een initiéle storting van EEEaan het consortium (Hoofdaannemer: Auping)
* Met dit bedrag kan het consortium direct materialen voor kapjes en machines voor productielijnen veilig stellen voor

productie in NL en de productie aanvangen

* Gezien de huidige prijsstijgingen en het feit dat wij dit zonder winstbejag willen doen, stellen we voor om ‘open boek' te

werken, oftewel er wordt inzicht gegeven in de kosten die we maken en daarbij geldt dat Duflex vergoed wordt voor de

machines/productielijnen, materiaalleveranciers (oa DSM) voor geleverde materialen en Auping voor de arbeidsuren.

Met de opgebouwde productie en zeker gestelde materialen gaan wij er nu vanuit dat wij
* (semi) automatische productielijnen kunnen realiseren, met uiteindelijk een verwachte productiecapaciteit van ERE
kapjes per week, binnen 6 weken.

* Met de genoemde consortium partijen en hun tot dus ver al getoonde inzet en kunde alles zullen doen om een zo groot

mogelijke output van mondkapjes te realiseren in de komende periode (t/m 30-6, verlenging bespreekbaar).
* Met het LCH beoordelen we lopende de productie en achteraf de investeringen en kostprijzen van de mondkapjes, middels

de open boek methode, en evalueren en bespreken we vervolg-investeringen en/of vergoedingen voor verdere productie

van mondkapjes.

Superfyn dat je even aandacht wilt geven aan dit vraagstuk!

Hartelijke groet,


